
Vedr. retssag om leasingaftale – Kopimaskine 

  

Med Servicenyt fra primo juni lovede vi at vende tilbage, når sagen var endelig afsluttet, da vi ved, 

at i det mindste mange i fællesskabet har fulgt med i hele forløbet. 

  

Den gode nyhed er, at det lykkedes os at forhandle leasingafgiften for resten af aftalens løbetid ned 

med næsten kr. 24.000 + moms i resten af perioden svarende til den del, der var afsat til service. 

Resten af perioden er som bekendt 7 kvartaler, og det er trods alt positivt. 

  

Sagsomkostningerne vi er blevet pålagt andrager kr. 130.000, og det er lidt mindre end forventet. 

Og fordi vi ikke har fået afsagt dom i sagen, får vi vores retsafgift kr. 2.990 tilbagebetalt. 

  

Men også selvom vi har fået repareret på de økonomiske skadevirkninger, skal vi fortsat betale en 

hel del, og vi håber selvfølgelig på jeres opbakning, således at vi snart igen kan begynde at arbejde 

os frem mod at opnå den reservekapital, som Servicekonferencen har besluttet er passende. 

  

Hele den sag er en lektion for os, hvordan vi ikke skal bære os ad i fremtiden, og vi er sikre på, at 

Anonyme Alkoholikere i Danmark aldrig mere vil indgå så store og så langvarige kontrakter uden 

at have forelagt det for en sagkyndig. Selvom der er mange ressourcer i vores fællesskab, så kan vi 

fortsat have brug for at indhente råd og vejledning uden for fællesskabet i denne slags sager. 

  

Vi ønsker jer alle mange gange 24 timers ædruelighed. 

  

På vegne af Daglig Ledelse 

Tenna T. 

 


